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Organisationsnummer 885501-3879 
 
 
Protokoll vid möte med Distriktsstyrelsen på Zoom, måndag den 4 november 
2024, kl. 10.00-11.22  
 
Närvarande: Anders M Johansson, ordförande 
  Ann-Sofie Åsberg, vice ordförande 
  Carl-Bertil Rydbäck, kassör  
  Ingvar Åberg, ledamot 
  Marianne Åseby, vice ordförande, sekreterare 
  Bosse Westerlund, adjungerad,  

 
 

§ 116  Mötets öppnande 
 
Anders hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 117 Dagordning 
 
Dagordningen godkändes med tillägg under övriga frågor.  
 
§ 118 Föregående protokoll  
 
Föregående protokoll från 2024-08-26 godkändes.  

§ 119 Yttrande över förslaget till varumärkesplattform 

Anders får i uppdrag att lämna svar utan några direkta synpunkter på 
innehållet, men med en uppmaning att den måste medvetandegöras ute i 
verksamheten. 
 
§ 120 Yttrande över förslaget till reviderat hälso- sjukvårds- och 

omsorgpolitiskt program 
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Distriktsstyrelsen uppdrar åt ordförande att tillsammans med vid mötet den 8 
november närvarande RPR- och KPR-representanter utforma och skicka in svar. 

§ 121 Träffen i Söderhamn 2024-11-08 med Monica Ulfhielm från 
förbundsstyrelsen  

Det planerade mötet den 8 december kommer att genomföras via Zoom, då 
det är få anmälda. Om någon från Sandvikens eller Hofors KPR önskar delta går 
det fortfarande att anmäla sig.  

§ 122 Höstkonferensen 2024-11-11 
 
Ingen från Konvaljen eller Ovansjöbygden är anmälda. Ingvar kollar med 
Konvaljens ordförande om eventuell representation därifrån. 
En punkt som kommer upp är hur föreningarna har upplevt nuvarande 
distriktsorganisation.  
Värdskap för årsmötet måste utses och eventuellt också för de olika 
distriktsmästerskapen. 
 
Marianne tog upp att det kan vara ett problem att hela styrelsen har samma 
mandatperiod. Eventuellt kan fyllnadsval göras vid en höstkonferens. Frågan 
bör tas upp på nästa årsmöte.  
 
§ 123 Diskussion om eventuellt återförande av distriktsavgiften för 2025 
 
Förslag från Carl-Bertil är att alla föreningar får ett lika stort aktivitetsbidrag, 
som inte får användas för administration och som ska komma medlemmarna 
tillgodo. Distriktsstyrelsen tillstyrker förslaget. Beloppet storlek får fastställas 
senare när vi bl a vet om vi får något bidrag från regionen. Anders och Carl-
Bertil utformar ett förslag.  
 
§ 127 Ekonomisk rapport 
 
Carl-Bertil har skickat ut resultat- och balansräkning per dagens datum. 
Tillkommande kostnader är bl a för höstkonferensen, men resultatmässigt ser 
det bra ut.  
 
§ 124 Återkoppling från DO/FS-möte 2024-10-02 
 
Anders deltog vid det digitala mötet den 10 oktober. Mötet med ca 40 
deltagare och som varade 2 timmar före lunch och 2 timmar efter lunch är för 
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mycket för ett digitalt möte. Punkterna som togs upp var bl a 
Medlemsregistret, Hemtjänstindex, förbundsmästerskap och Senioren.  
Vad det gäller Hemtjänstindex så är pengarna från Allmänna arvsfonden slut 
och försäljningen till kommunerna går trögt. Just nu finansieras det av 
förbundet. 
Vad det gäller Senioren kommer den att vara kvar med samma antal nummer 
och med samma papperskvalitet som idag. 
Man kommer inte att ha någon gemensam reglering av förbundsmästerskap.  
 
§ 125 Återkoppling från möte med Norrlandsgruppen 2024-10-08 
 
Anders deltog i ett digitalt möte med Norrlandsgruppen dit även 
distriktsordförande från Dalarna deltog. Det finns vissa beröringspunkter, bl a 
då det gäller RPR. 
 
Dalarna är upprörda över tjänstemanastyrningen från förbundet, som inte 
lyssnar på distrikt och föreningar, utan argumenterar för egen sak. De vill 
försöka få igång en bra och balanserad diskussion. 
 
§ 126  Utvärdering av 60+-mässan 
 
Det var bra trafik runt SPFs stånd. Flera nya ansökningar lämnades in. PRO 
deltog inte denna gång. Kostnaderna har hittills varit ca 17 000 kr. 
Som vinst i ett lotteri är det OK att sponsra en medlemsavgift. Vi väntar med 
beslut om eventuell fortsättning tills vi ser alla kostnader. 
 
§ 128 Kalendarium 
 
Kalendariet är välfyllt och riktigt imponerande. Kan gå med som en bilaga till 
verksamhetsberättelsen. Ingvar efterlyste kalendariet för kommande 
verksamhetsår.  
 
§ 129 Övriga frågor  
 
Föreningarna som anordnade Boulemästerskapet behövde inte alla pengar som 
de fått från distriktet. De föreningar som har fått ett överskott från 
distriktsmästerskapen får behålla överskottet detta år. 
 
Det förs en diskussion om bolagisering av hälsocentralerna i regionen. Med 
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anledning av detta har Rurik Löfmark tillsammans med Anders skrivit ett inlägg 
som är skickat till tidningarna. 
 
§ 130 Nästa styrelsemöte 
 
Nästa möte var planerat till den 26 november men flyttas till måndag den 9 
december 2024 med början med lunch kl. 13.00 och därefter har vi mötet i 
Gavles lokal, Sockerbruksgatan 46.   
 
 
 
Anders M Johansson   Marianne Åseby  
Ordförande   Sekreterare  


